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§ 5  

Frågor från pensionärsorganisationerna 
   

 

Dagens sammanträde   
Under sammanträdet diskuteras följande frågor:  

Försäkring om det sker en olycka när frivilligorganisationer befinner sig i kommunens 
verksamhet. Socialchef Annelie Gollungberg svarar att kommunen inte har några avtal med 
frivilligorganisationerna. Kommunen kommer att ta ansvar om något händer. Varje händelse 
får utredas separat.  

Emmabodamodellen diskuteras. Modellen fungerar bra i Emmaboda tätort men mindre bra 
på andra orter i kommunen. Kommunalråd Anders Johansson påpekar att Mönsterås 
kommun har höga resultat i brukarundersökningar och att det kan ta tid att genomföra 
långsiktiga strategiska förändringar.  

På fråga gällande ovaccinerad personal svarar socialchef Annelie Gollungberg att 
socialförvaltningen inte upplever det som ett problem.  

Socialchef Annelie Gollungberg svarar på hur kommunens språkombud arbetar. De går utöver 
ordinarie personalstyrka, de som deltar har varit nöjda. Det skulle behövas fler 
språkombudsutbildare.  

På fråga hur det går med implementeringen av Timecare svarar Annelie Gollungberg att 
arbetet fortfarande pågår. Det finns enheter som använder systemet. Projektledare för 
timecare Anna-Lena Blomberg bjuds in till något av rådet möten under hösten.  

Rådets medlemmar har lämnat in förslag på var bänkar saknas i kommunen. 
Samhällsbyggnadsavdelningen har med sig förslagen i sin framtida planering och en 
inventering av bänkar i kommunen pågår. De bänkar som placerades utanför Åshaga har 
blivit stulna. Landskapsingenjör Oskar Olsson bjuds in till något av rådets möten under hösten 
för att informera om parkavdelningens arbete.  

För höga plank diskuteras. Den som anser att ett plank är för högt och skymmer sikt ska 
kontakta kommunens miljö- och byggförvaltning. 
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§ 6  

Aktuellt från socialnämnden 
   

 

Beslut  
Informationen noteras som mottagen.  

Dagens sammanträde  
Socialchef Annelie Gollungberg informerar om följande:  

Länets kommuner samverkar för att kunna erbjuda platser på korttidsboende i sommar.  

Antalet ansökningar till särskilt boende har ökat.  

Det har varit svårt att rekrytera sommarvikarier. Personal har erbjudits ersättning för att 
flytta sin semester men endast ett fåtal har accepterat erbjudandet.  

Kommunen arbetar för att kunna uppfylla det kommande lagkravet om att tillhandahålla en 
fast omsorgskontakt.  

Socialnämnden arbetar för att vård- och omsorgsprogrammet ska finnas kvar på 
Mönsteråsgymnasiet. 
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§ 7  

Aktuellt från kommunen 
   

 

Beslut  
Informationen noteras som mottagen.  

Dagens sammanträde  
Kommunalråd Anders Johansson informerar om följande:  

Befolkningsutvecklingen ser fortsatt jämn ut och arbetslösheten är väldigt låg. Kommunens 
arbetsmarknadsenhet gör ett bra jobb. Många branscher har svårt att hitta rätt kompetens.  

Kommunens delårsbokslut visar ett litet överskott per 30 april. Även prognosen för helåret 
visar på ett överskott. Kommunens budget för år 2023 beslutas av kommunfullmäktige den 
13 juni. Kommunstyrelsen föreslår att inga besparingskrav ska läggas på nämnderna.  

Byggandet av bostadsrätter i hamnen pågår. Vid Kuggåsstrand ska det även byggas 15 
bostadsrätter i markplan.  

Walk of fame i hamnen invigs den 3 juni.  

Blomstermåla torg och Malkars gym i Blomstermåla invigs den 4 juni.  

Svenskt Näringsliv har presenterat svaren på sin enkätundersökning gällande 
företagsklimatet i kommunen. Det sammanfattande omdömet har ökat och Mönsterås 
kommun är fortsatt högst rankad i länet.  

Trafikverket planerar att bredda en del av väg 641. Kommunen kommer att medfinansiera 
byggandet av cykelväg på sträckan som kommer göra det möjligt att cykla från Mönsterås till 
Kevershäll. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Kommunalråd : Anders Johansson Lars Hollner

Frida Welin
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